
Referat fra Generalforsamlingen i Klub 102 GF Tele IT 

Afholdt den 12, april 2023 på Sabro Kro. 
 

 

Formanden Tommy Haugaard Sørensen bød velkommen til de 90 fremmødte 

medlemmer. 
 

Også særlig velkomst til Mogens og Anette fra Airview. 

 
Valg af dirigent. 

 

Bestyrelsen foreslog Hans Andersen som dirigent. Forsamlingen godkendte valget. 

 
 

1. Bestyrelsens beretning. 

 
 

Tommy fortalte at det var et specielt år for klubben i år. For 60 år siden den 19. marts 

1963 startede klubben sit virke, med Mogens Poulsen som formand. 
 

Tommy fortalte om klubbens historie fra starten: Som startede i AI Assurance, og med 

vores første klubnavn Autoklubben J.T.A.S. også kaldet Autoklubben ved Jydsk Telefon 

og, med navnet Tele Jylland til vores navn i dag: GF Tele IT. 
  

GF Forsikring blev startet 1967, her var Mogens Poulsen en af fire som startede GF. 

 
Fusionen i 2020 med klub 167 Post-Tele (som er vores binavn.) 

 

Trods momsudfordringer med SKAT og strukturen i GF Forsikring, er vi her endnu. 
Momssagen som klubfællesskabet kørte sammen mod SKAT, og vandt. 

 

Mange firma/fagklubber er fusioneret med andre klubber i de seneste år. 

 
Flytningen til GF i Randers hvor vi har er i gang med 3 år. 

 

Medlemstallet er i øjeblikket ca.26-2700 og vi har en portefølje på 26 millioner. 
Vores økonomi ser godt ud med en fin pengebeholdning. 

 

Vores partneraftaler med fagforeningen Prosa og Stald KTAS går også godt. 
 

Klubben deltog i en event på Charlottenlund Travbane sammen med Stald-KTAS  

hvor det lykkedes at skaffe en hel del nye medlemmer, vi solgte for ca. 100.000 kr. 

(50 emner med hjem.) 
 

Vores skadesprocent på biler ligger på 22 % så det må siges at være godkendt. På 

øvrige forsikringer ligger vores tilbagebetaling på 6 %. 
I øjeblikket har vi ca.1950 biler i klubben. 

 

Tommy fortalte at GF Odense også havde givet et tilfredsstillende resultat med 3 

milliarder i portefølje og kunne sende 260 millioner retur til de 340.000 medlemmer. 
 

GF Forsikring er vækstet til ikke mere at være de store mellem de små, men de små 

mellem de store. 
 



Hermed sluttede formanden sin beretning. 

 
 

Hans spurgte om der var spørgsmål til beretningen. 

 
Det var der ikke så beretningen blev godkendt. 

 

 

2. Forelæggelse af klubbens Årsrapport til godkendelse. 
 

 

Klubbens revisor Ole Jacobsen fremlagde rapporten. 
 

Revisionen havde fundet årsrapporten retvisende og efter gældende regnskabs 

praksis. 
Ole fremhævede resultatet på 331.000 kr. mod 339.000 kr. i 2021. 

Klubbens egenkapital er herefter 2.743.132 kr. 

Ole fortalte at årsrapporten ligger tilgængelig på klubbens hjemmeside. 

 
Hans takkede for fremlægningen og spurgte om der var spørgsmål til årsrapporten. 

 

Det var der ikke. Årsrapporten blev godkendt. 
 

 

 

3. Forslag fra bestyrelsen 
 

 

Der var ingen forslag fra bestyrelsen eller andre. 
 

 

4. Fastsættelse af kontingent. 
 

 

Kontingentet er uændret 100 kr. 

 
 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

 
 

Næstformand Hans H. T. Andersen var på valg. 

 
Hans blev genvalgt. 

 

Valg af suppleant. Frantz var på valg. 

 
Frantz blev genvalgt. 

 

 
6. Valg af revisor. 

 

 
Firmaet Revisions- Partner blev genvalgt. 

 



 

7. Eventuelt. 
 

 

Der var et spørgsmål til en hundeforsikring, hvor medlemmet blev bedt om og ringe 
på kontoret i Randers, for opklaring af spørgsmålet. 

 

 

Tommy afsluttede generalforsamlingen 2023 med en tak til de fremmødte og et 
på gensyn i 2024. 

 

Vi sluttede af med en konkurrence om 2 gavekort a´1000 kr. 
Hvor der var 2 heldige vindere der gik hjem med gavekort. 

 

Alle medlemmer på generalforsamlingen fik en lille vingave med hjem i et net 
med GF Tele IT 86103600 på, og det samme på en kuglepen. 

 

 

  
 

 

 
 

 

 

 
Dirigent.  Hans Andersen.            _____________________________ 


